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Oświadczenie skierowane do kierownika Urzędu do spraw Kombatantów i Osób Represjonowanych Janusza
Krupskiego

Podczas mojej wizyty we Włodawie otrzymałem uchwałę walnego zebrania członków Koła Zrzeszenia „Wolność
i Niezawisłość” we Włodawie, podjętą jednogłośnie w dniu 18 stycznia bieżącego roku. W drugiej części tej
uchwały członkowie WiN po raz kolejny ponawiają żądanie rozpoczęcia procesu legislacyjnego dotyczącego ustawy
kombatanckiej w oparciu o znajdujące się już w Sejmie projekty. Nierozpoczęcie prac legislacyjnych jest dla
kombatantów niezrozumiałe, tym bardziej że ich liczebność szybko maleje, zaś kondycja i stan zdrowia żyjących
pogarsza się z każdym rokiem.

Dalej w uchwale stwierdza się, że szybko ulega pogorszeniu również sytuacja bytowa kombatantów, dlatego, jak
stwierdzają autorzy uchwały, zachodzi pilna potrzeba zwiększenia o 100% dodatków kombatanckiego,
kompensacyjnego i energetycznego. W trzeciej części uchwały członkowie WiN żądają skutecznej egzekucji
i realnego stosowania uprawnień obecnie przysługujących kombatantom i inwalidom wojennym. Chodzi o ulgi za
przejazdy i przyjmowanie poza kolejnością przez lekarzy. W uchwale stwierdza się, że właśnie o tej sprawie należy
co pewien czas przypominać zakładom opieki zdrowotnej. Zaś co do ulg za przejazdy, to kombatanci oczekują, że
u przewoźników prywatnych również je znajdą.

Panie Ministrze, według mojej oceny postulaty, jakie znalazły się w przytoczonej uchwale, której autorami są
osoby tak bardzo zasłużone dla naszej ojczyzny, Polski, powinny być bardzo poważnie przeanalizowane. Bardzo
proszę Pana Ministra o poinformowanie mnie co do stanowiska w tej kwestii.
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